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Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół XVIII/2025 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 
/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 
 

XVIII Sesja w dniu 2025-03-27 

Obrady rozpoczęto 2025-03-27 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 14:49 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Grażyna Hołda 

7. Alicja Isalska 

8. Grzegorz Jędrzej 

9. Łukasz Karpowicz 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Lista gości na posiedzeniu 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław Kopterski, Skarbnik Wioleta Zator, 

Radca Prawny  Katarzyna Staniaszek, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta 

Bednarczuk, Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy  Tadeusz Piątkowski, 
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Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak,  Pana Starosta Radosław 

Roszkowski, Wicestarosta Janusz Siano 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

 a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 21 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, 

co stanowi wymagane quorum. Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są 

transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane 

zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik 

pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, 

że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na 

przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

znajduje się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

 

 b) Zmiana porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o przedstawianie projektów uchwał. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił projekty. 

/zgodnie z pkt.1 b transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 13 porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia Programu "Centrum Aktywności Lokalnej na lata 2025-2026" (druk nr 

230) 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, 

Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej 

Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 13 porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie przekazania skargi (druk nr 231) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

BRAK GŁOSU (1) 

Grażyna Hołda 

NIEOBECNI (0) 

 

Radny Krzysztof Fejdych złożył wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie 

do porządku obrad uchwałę uchylającą, uchwałę dotyczącą wydzierżawienia 

nieruchomości, chodzi tutaj o sprawę wysypiska. 

Wobec złożonego wniosku radnego Krzysztofa Fejdycha, radny Edward Mazur 

złożył wniosek formalny o 5 minut przerwy. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny o przerwę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (4) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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/po przerwie/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. druk nr 232 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, Ireneusz 

Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

PRZECIW (12) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł 

Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony.  

 

 c) Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27.02.2025 r. 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 27.02.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27.02.2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, 

Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej 

Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Wobec powyższego glosowania protokół został przyjęty.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja Burmistrza Prudnika za okres od 27 lutego do 27 marca 2025 roku.  

Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 1. W związku z powodzią we wrześniu 2024 roku wszystkie poniesione przez Gminę 

Prudnik straty zostały wprowadzone do aplikacji Odbudowa i na dzień dzisiejszy 

zweryfikowane pozytywnie przez służby Wojewody.  Był to pierwszy etap postępowania 

w procesie odbudowy infrastruktury, w II etapie Wojewoda przekazuje szkody 

poniesione przez gminy do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, z tym że 

poszczególne wnioski  muszą być uzupełnione o kosztorysy sporządzone przez gminę. 

Do dnia sesji przekazaliśmy kompletne wnioski dotyczące 16 obiektów mostowych w 

Moszczance, Łące Prudnickiej   i Prudniku. Również w tym samym zakresie przekazane 

zostały wnioski dotyczące majątku ZWiK w tym oczyszczalni ścieków. Kwestią 

kilku/kilkunastu dni jest przekazanie wniosków dotyczących dróg.  Przekazywanie 

wniosków odbywa się według priorytetów ustalonych przez Ministerstwo , obecnie są to 

mosty, drogi i zaopatrzenie  w wodę i odprowadzanie ścieków.  

Oczekujemy na promesę środków z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

na odbudowę  mienia, które przeszło  II etap procedury.  

Według odrębnych zasad, w dniu 20 marca br Gmina Prudnik złożyła w ramach 

ogłoszonego przez Ministra Sportu i Turystyki „Programu odbudowy infrastruktury 

sportowej” projekt pn „Przywrócenie funkcji hali sportowej "Obuwnik" w Prudniku - po 

powodzi – odbudowa” który swoim zakresem rzeczowym obejmuje nie tylko odbudowę 

zniszczonej przez powódź hali Obuwnik ale również jej rozbudowę.  

W konsekwencji zdarzenia losowego jakim była powódź złożony projekt swoim 

zakresem rzeczowym obejmuje:  

1) rozbudowę, odbudowę i przebudowę istniejącego obiektu hali sportowej „Obuwnik”; 

2) wykonanie zagospodarowania terenu wokół nowej inwestycji wraz z dojściami, 

dojazdami, drogą wewnętrzną, zjazdami z dróg publicznych, placami rekreacyjnymi, 

parkingiem dla samochodów osobowych i autobusów; 

3) wykonanie niezbędnych przyłączy oraz budowa zbiornika do celów pożarowych. 

Hala sportowa będzie wyposażona w trzy grupy boisk oddzielonych od siebie 

ruchomymi zasłonami: 

- wielofunkcyjne boiska nr 1 oraz nr 2 wyposażone w boiska do gry w futsal (wym. 38x18 

m) wewnątrz niego boisko do  koszykówki (wym. 28x15 m) i wewnątrz niego boisko do 

gry w siatkówkę (wym. 18x9m), 

- wielofunkcyjne boisko nr 3 do gry w siatkówkę (wym. 18x9 m) i wewnątrz niego boisko 

do gry w badmintona (wym. 13,4x6,1 m). 
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Zakres odbudowy obejmuje również odświeżenie tynków wewnętrznych oraz malowanie 

ścian hali, renowacje posadzki i sufitów na balkonach, renowację barierek balkonowych, 

remont szatni, łazienek i magazynów istniejących, które uległy degradacji wskutek 

powodzi. Odbudowa obejmuje również malowanie konstrukcji stalowej głównej, włącznie 

z powłoką spełniającą wymagany stopień odporności ogniowej, a także wymianę 

pokrycia na membranę PVC oraz wymianę rynien i rur spustowych na tytanowo-

cynkowe lub stalowe ocynkowane. Odbudowa obejmuje także renowację barierek 

zewnętrznych na tarasach. 

Z kolei projektowana rozbudowa z przebudową istniejącej hali sportowej podzielona jest 

na dwie strefy (pierwsza strefa dla kibiców od strony wschodniej hali a druga strefa dla 

kibiców i zawodników od strony zachodniej) i ma na celu wybudowanie trybun stałych 

dla ok. 756 kibiców + trybun mobilnych dla ok. 514 kibiców, z zapleczem socjalno-

sanitarnym oraz siłownią i salą fitness. Po planowanej rozbudowie długość hali 

pozostanie bez zmian (tj 102,28 m) natomiast szerokość hali zwiększy się do 47,67 m (z 

24,92 m)  

Planowane do wykonania w ramach projektu pełne zaplecze niezbędne dla organizacji 

imprez sportowych obejmować będzie:   

- szatnie dla zawodników wraz z zapleczem higieniczno  – sanitarnym, 

- pomieszczenie dla trenerów drużyn, 

- pomieszczenie dla lekarza, 

- pomieszczenie dla sędziów.  

Projekt obejmuje poszerzenie dojazdu do obiektu oraz do planowanego parkingu dla 

min. 4 autobusów oraz min. 75 samochodów osobowych, w tym niezbędną ilość miejsc 

dla osób niepełnosprawnych. 

Zgodnie z Programem Funkcjonalno-Użytkowym przedmiotowej inwestycji hala 

sportowa przy ul. Łuczniczej 1 wyposażona zostanie w kosze podwieszane do 

koszykówki, podnoszone osłony rozdzielające boiska, system nagłośnienia, 

elektroniczne tablice informacyjne (2 komplety), system wentylacji, grzewczy oraz 

klimatyzacji. W ramach projektu planowane jest również zagospodarowanie terenów 

zielonych. 

W/w zakres rzeczowy zgłoszonego projektu opiewa na wartość 34 577 760,00 zł a 

Gmina Prudnik wnioskuje o jego dofinansowanie maksymalną – dopuszczalną zapisami 

Programu – kwotą dotacji w wysokości 34 231 982,00 zł stanowiącą aż 99% wartości 

kosztów kwalifikowalnych projektu. 

Decyzji Ministerstwa Sportu i Turystyki w kwestii ewentualnej akceptacji złożonego 

projektu spodziewamy się w stosunkowo krótkim – jak na obowiązujące procedury – 

terminie o czym na bieżąco będę informować. 

Przypomnę, iż do chwili obecnej Gmina Prudnik złożyła do  Ministerstwa Sportu i 

Turystyki w ramach „Programu odbudowy infrastruktury sportowej” trzy projekty: 

pierwszy dotyczący budynku klubowego przy ul. Kolejowej 7, drugi dotyczący odbudowy 
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kortów tenisowych również przy ul. Kolejowej 7 oraz trzeci dotyczący hali „Obuwnik”. 

Wspomniane trzy projekty aplikują o wsparcie w kwocie łącznej 52 978 081,00 zł.    

 

3. Informuję, iż w dniu 12 marca br zakończył się nabór kandydatów na członków 

Komitetu Rewitalizacji w Gminie Prudnik, którego powołanie jest obowiązkiem 

wynikającym z Ustawy o rewitalizacji oraz uchwały nr VIII/69/2024 Rady Miejskiej w 

Prudniku z 26 sierpnia 2024 r. w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz 

zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Prudnik. 

W wyniku trwającego ponad miesiąc naboru wystarczającą do powołania Komitetu 

Rewitalizacji liczbę aplikacji osób reprezentujących grupy wymienione w Uchwale Rady 

Miejskiej w przedmiotowej sprawie. 

I tak swoje aplikacje złożyły następujące osoby: 

do grupy mieszkańców obszaru rewitalizacji : Pani Wioleta Kosek 

do grupy  właścicieli, użytkowników wieczystych nieruchomości lub przedstawicieli 

podmiotów zarządzających nieruchomościami znajdującymi się na obszarze 

rewitalizacji, w tym spółdzielni mieszkaniowej, wspólnot mieszkaniowych i towarzystwa 

budownictwa społecznego: Pani Aleksandra Halerz oraz Pan Witold Isalski, 

do grupy mieszkańców spoza obszaru rewitalizacji : Pani Emilia Cimochowska – 

Paluszek oraz Pani Małgorzata Halek, 

do grupy osób prowadzących lub zamierzających prowadzić działalność gospodarczą na 

terenie Gminy Prudnik : Pan Zbigniew Lachowicz, 

do grupy przedstawicieli organizacji pozarządowych, organizacji społecznych i grup 

nieformalnych działających na terenie Gminy Prudnik : Pani Alicja Twardowska – Jania, 

do grupy przedstawicieli Urzędu Miejskiego w Prudniku lub innych jednostek 

organizacyjnych Gminy Prudnik : Pani Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid oraz Pan 

Ryszard Zwojewski, 

do grupy przedstawicieli jednostek samorządu terytorialnego oraz ich jednostek 

organizacyjnych,  organów administracji publicznej oraz innych podmiotów, realizujących 

na obszarze rewitalizacji uprawnienia Skarbu Państwa: Pani Agnieszka Zagórska oraz 

Pani Magda Tomaszewska. 

Wszystkie złożone formularze były poprawne i zostały pozytywnie zweryfikowane. 

W miesiącu kwietniu br planowane jest pierwsze posiedzenie Komitetu Rewitalizacji w 

Gminie Prudnik podczas którego nastąpi jego ukonstytuowanie i wybór 

Przewodniczącego Komitetu oraz jego Zastępcy. 

Przypomnę, iż zgodnie z Ustawą z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji, Komitet 

Rewitalizacji stanowi forum współpracy i dialogu interesariuszy z organami gminy w 

sprawach dotyczących przygotowania, prowadzenia i oceny rewitalizacji oraz pełni 

funkcję opiniodawczo-doradczą Burmistrza a udział w jego pracach ma charakter 

społeczny.  
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4. Gmina Prudnik na podstawie zawartej umowy z  Bankiem Gospodarstwa Krajowego  

otrzymała finansowe wsparcie w kwocie  3 990 611,41 złotych  na budowę 32 lokali 

mieszkalnych na wynajem w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej. Powierzchnia 

użytkowa planowanych lokali mieszkalnych wynosi 1994,70m ². Przewidywane koszty 

przedsięwzięcia wynoszą 14 686 445,66 złotych. We wtorek środki wpłynęły na konto 

Gminy Prudnik i w konsekwencji po wprowadzeniu ich w dniu dzisiejszym  do budżetu 

gminy, zostaną przekazane jako wkład pieniężny Gminy Prudnik do SIM Opolskie 

Południe Sp. z o.o.,  obejmując  adekwatną do kwoty wkładu  ilość  udziałów w Spółce. 

W sprawie budowy budynku zwróciła się do mnie  Spółka SIM Opolskie Południe w 

związku ze złożonym wnioskiem o preferencyjny kredyt SBC z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na realizację przedsięwzięcia pn. „Budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego wraz z zagospodarowaniem terenu przy ulicy Samuela Frankla w 

Prudniku” . Wniosek Spółki dotyczy dodatkowego zabezpieczenia kredytu w wysokości 

6 365 000 zł., który Spółka planuje zaciągnąć na realizację inwestycji. Poręczenie  

stanowiące minimum 60% wartości wnioskowanego kredytu (minimum 3.819.000,00 zł) 

musiałaby zabezpieczyć gmina  na nieruchomościach stanowiących jej własność.  

 Obciążenie przedmiotu zabezpieczenia dodatkowego zostanie zwolnione po 

zakończeniu procesu inwestycyjnego, gdy wybudowany obiekt stanowił będzie 

obligatoryjne zabezpieczenie kredytu (szacuje się, że będzie to okres około 2 lat). 

Przedstawiono bankowi propozycję nieruchomości przy ulicy Plac Zamkowy 2 (budynek 

inkubatora), a decyzję w tej sprawie podejmie ostatecznie Rada Miejska. 

5. Gmina Prudnik Decyzją Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji nr 18/R/25 z 6 

marca 2025 roku,  otrzymała z Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych około 140 ton 

węgla kamiennego z przeznaczeniem między innymi dla powodzian. We wtorek opał 

trafił na skład węglowy Zakładu Energetyki Cieplnej przy ul. Zielonej 1 i będzie 

dystrybuowany przez pracowników Urzędu Miejskiego dla osób uprawnionych decyzją 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku. Węgiel otrzymaliśmy za darmo ponosząc 

około 20 000 zł za transport z województwa  podlaskiego z magazynów RARS  do 

Prudnika.  

6. W bieżącym tygodniu zakończone zostały prace odbiorowe budynków przy ulicy 

Morcinka 14 i 16, których przebudowa  realizowaną była w ramach zadania 

„Modernizacja zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej”  przebudowa budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Morcinka 14 i 16. W wyniku realizacji zadania : 

- uporządkowano podziały przestrzenno – funkcjonalne, w tym: 

zlikwidowano  ogólnodostępne  toalety i wykonano indywidualne łazienki i toalety w  

lokalach mieszkalnych, wydzielono lokale mieszkalne: w budynku przy  ul. Morcinka 14 

– 11 lokali w budynku  Morcinka 16 – 9 lokali mieszkalnych.  Łącznie powstało 20 

nowych lokali mieszkalnych. Zakres zadania obejmował: 

-  wymianę  stropów;    
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-  przebudowę klatek schodowych wraz z ich dostosowaniem do obowiązujących 

przepisów; 

-  wykonaniem konstrukcji i pokrycia dachu; 

-  termomodernizację budynku:  montaż  stolarki okiennej PCV i drzwiowej, ocieplenie 

ścian zewnętrznych, ocieplenie dachu; 

 - odtworzenie ozdobnej fasady budynku oraz ozdobnych bram wejściowych; 

-  wykonanie  izolacji przeciwwilgociowych w budynku; 

-  wykonanie pochylni wjazdowej do budynku dla osób niepełnosprawnych;  

-  wydzielenie komórek lokatorskich na poziomie piwnic; 

-  wykonanie ścianek działowych oraz zabudów g-k;  

-  wykonanie nowych tynków i posadzek; prace wykończeniowe – montaż płytek 

ściennych, płytek podłogowych , paneli podłogowych, malowanie ścian; 

-  montaż  stolarki drzwiowej  wewnętrznej; 

-  zmiana systemu grzewczego w budynku  - likwidacja pieców węglowych i budowa  

przyłącza c.o. do miejskiej sieci cieplnej wraz z wykonaniem wymiennikowni; 

- wykonanie wewnętrznych instalacji c.o. wod.– kan., pionów gazowych; 

-  wykonanie  wentylacji grawitacyjnej; 

- wykonanie instalacji elektrycznych, teletechnicznych: inst. domofonowa, telewizyjna , 

internetowa, odgromowych;   

- montaż skrzynek na listy i tablic informacyjnych; 

- wykonanie zagospodarowania terenu  przyległego do budynku: montaż  stalowej wiaty  

śmietnikowej,  wykonanie nawierzchni utwardzonych kostką betonową:  chodników, 

miejsc postojowych, placów manewrowych; montaż ławek parkowych  2 szt,., kosza na 

odpady – 1 szt., wykonanie nawierzchni biologicznie czynnych w tym:  nasadzenia 

drzew 

Wykonawcą zadania było   Konsorcjum firm Lider:   Janusz Barton Firma „Barton”,  

Partner:  Przedsiębiorstwo Remontowo-Budowlane MUREX Rosowiecki Tomasz,. Koszt 

zadania  6 160 554,30  zł. 

7. Informuję, że w ramach  planu budżetu gminy Prudnik na 2025 rok, wdrożono lub 

rozstrzygnięto następujące procedury przetargowe: 

- trwa procedura sprawdzania i oceny ofert przetargu: rozwój infrastruktury wodno-

kanalizacyjnej w rejonie ulic Maczka, Andersa, Frankla oraz Skowrońskiego w Prudniku. 

Wpłynęło 12 ofert. 

- rozstrzygnięto przetarg na: budowę drogi ul. Działkowej Prudnik – Łąka Prudnicka. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma ROCON Sp. z o.o., ul. Porcelitowa 13, 49-130 

Tułowice za cenę: 6 751 470,00 zł. 

- ogłoszono i otwarto przetarg na: dostawę materiałów i wyposażenia niezbędnego do 

realizacji działań projektu pn. „Serce łamie granice”. Trwa procedura sprawdzania i 

oceny ofert. 
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- ogłoszono przetarg na: przebudowę i rozbudowę budynku mieszkalnego w ramach 

zadania „NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 

niesamodzielne – III edycja”. Termin otwarcia ofert 27.03.2025 r. 

 

8. Informuję, że w wyniku podjętych inicjatyw przez Wydział Edukacji i Spraw 

Społecznych Urzędu Miejskiego: 

1) złożone zostały wnioski dla 30 nauczycieli z klas 1-3 szkół podstawowych na bon o 

wartości 2500 zł na zakup laptopa lub laptopa przeglądarkowego w ramach Programu 

„Laptop dla nauczyciela”. W roku szkolnym 2024/2025 środki na zakup laptopów 

pochodzą z Krajowego Planu Odbudowy. Program jest realizowany w ramach inwestycji 

C2.1.2 Wyrównanie poziomu wyposażenia szkół w przenośne urządzenia multimedialne 

– inwestycje związane ze spełnieniem minimalnych standardów wyposażenia.  

2) uzyskano dofinansowanie z Powiatowego Urzędu Pracy dla dyrektorów placówek 

oświatowych na kurs korzystania z aplikacji Sigma. Koszt szkolenia jednego uczestnika 

to 1350 zł – dofinansowanie z PUP to 1080 zł na jednego uczestnika (6 uczestników). 

3) w wyniku złożonego wniosku do Centrum Nauki Kopernik w dniach 27 – 28.03.2025 r. 

w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Szybowicach gościł będzie Naukobus – 

inicjatywa mająca na celu umożliwienie samodzielnego odkrywania nauki dzieciom z 

małych miejscowości na terenie całej Polski. Mobilne laboratorium daje szansę 

zobaczenia i dotknięcia ponad 20 eksponatów przygotowanych i obsługiwanych przez 

zespół animatorów z Centrum Nauki Kopernik. Dzieci w praktyczny sposób, poprzez 

eksperymenty, mogą poznawać tajniki różnych dziedzin nauki, m.in. biologii, fizyki, 

chemii czy informatyki. 

27 marca wystawę będą mogły obejrzeć uczniowie z Zespołu Szkolno – Przedszkolnego 

w Szybowicach, a 28 marca uczniowie z Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Rudziczce. 

4) w wyniku złożonego wniosku Gmina Prudnik uzyskała dofinansowanie w wysokości 

32 000,00 zł w ramach Narodowego Program Rozwoju Czytelnictwa - programu 

uchwalonego przez Radę Ministrów w celu poprawy stanu czytelnictwa w Polsce 

poprzez wzmacnianie roli bibliotek publicznych, szkolnych i pedagogicznych jako 

lokalnych ośrodków życia społecznego, stanowiących centrum dostępu do kultury i 

wiedzy.  

Wsparciem objęte zostały następujące jednostki: 

- Zespół Szkół w Prudniku oraz Zespół Szkolno – Przedszkolny nr 2 w Prudniku –  

dofinansowanie po 12 000 zł na jednostkę,  

- Zespół Szkolno – Przedszkolny w Moszczance oraz Zespół Szkolno – Przedszkolny w 

Szybowicach – dofinansowanie po 4 000 zł. na jednostkę. 

9. W niedzielę, 2 marca 2025 roku, w Prudniku-Lesie odbył się Bieg Tropem Wilczym, 

który zgromadził ponad 250 uczestników. Wydarzenie, zorganizowane przez Agencję 

Sportu i Promocji w Prudniku, miało na celu upamiętnienie bohaterów podziemia 
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antykomunistycznego i było okazją do integracji mieszkańców Prudnika oraz 

okolicznych miejscowości. Szczególny, bo najliczniejszy udział w biegu zaznaczyli 

uczniowie Publicznej Szkoły Podstawowej nr 3 w Prudniku, którzy pokonali symboliczny 

dystans 1963 metrów.  

 

10. W sobotę, 8 marca 2025 roku, w Prudniku odbyły się VIII Mistrzostwa Opolszczyzny 

w Boksie Olimpijskim. Było to drugie z rzędu wydarzenie tej rangi organizowane w 

naszym mieście. Poprzednią edycję przygotowała Gmina Prudnik – Agencja Sportu i 

Promocji w Prudniku, natomiast tegoroczną organizacją zajęło się Starostwo Powiatowe 

w Prudniku we współpracy z Opolskim Okręgowym Związkiem Bokserskim, MUKS 

Pogoń Prudnik. Gminą Prudnik wsparła wydarzenie finansowo.  

11. W niedzielę, 9 marca 2025 roku, na terenie Kompleksu Sportowego „Sójka” odbył się 

Maraton Fitness zorganizowany z okazji Dnia Kobiet przez ASiP w Prudniku. W ramach 

maratonu odbywały się także konsultacje dietetyczne, degustacja zdrowych przekąsek, 

a także aromatycznych herbat serwowanych przez firmę Czas na Herbatę. 

Serdeczne podziękowania kieruję do firmy Czas na Herbatę, która ufundowała zestawy 

herbat, oraz sieci Bricomarche, która wsparła inicjatywę poprzez przekazanie bonów 

upominkowych oraz ręczników sportowych.  

12. W czwartek, 20 marca 2025 roku, po kilkuletniej przerwie, w Prudniku ponownie 

zorganizowano gminno-powiatowe zawody pływackie – Igrzyska Dzieci i Igrzyska 

Młodzieży Szkolnej. Wydarzenie odbyło się na terenie Kompleksu Sportowego „Sójka”, 

a jego organizatorami byli Agencja Sportu i Promocji w Prudniku oraz Starostwo 

Powiatowe w Prudniku. 

W zawodach wzięły udział reprezentacje szkół z terenu gminy i powiatu prudnickiego, w 

tym uczniowie z Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 w Prudniku, Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Moszczance, Szkoły Podstawowej w Łące Prudnickiej, Szkoły 

Podstawowej w Lubrzy oraz Szkoły Podstawowej nr 2 w Głogówku, co dało łącznie 

ponad 50 zawodników. 

13. Serdecznie zapraszam do udziału w X Turystycznym Rajdzie Rowerowym „Śladami 

Franciszka Surmińskiego i Stanisława Szozdy – legend polskiego kolarstwa”, który 

odbędzie się w ramach projektu „Aktywni razem”. Wydarzenie realizowane jest ze 

środków Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad w ramach programu 

INTERREG CZECHY – POLSKA 2021–2027i odbędzie się w sobotę 26 kwietnia.  

Rajd jest symbolicznym otwarciem sezonu rowerowego w Gminie Prudnik. Wydarzenie 

skierowane jest do wszystkich miłośników jazdy na rowerze – zarówno amatorów, jak i 

bardziej doświadczonych cyklistów. 

Szczegóły dotyczące trasy, zapisów i harmonogramu rajdu dostępne są na stronie 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku. 

14. W przygotowaniu do nowego sezonu sportowego na obiektach zarządzanych przez 

Agencję Sportu i Promocji: 
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- zdemontowano stare i zamontowano nowe bramki do piłki nożnej na boisku sportowym 

w Szybowicach, 

- dokonano pielęgnacji boisk piłkarskich w Łące Prudnickiej, Moszczance, Szybowicach, 

Czyżowicach oraz przy ul. Włoskiej w Prudniku polegającej na wałowaniu płyty boiska 

oraz wapnowaniu w Łące Pr. i przy ul .Włoskiej. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Zygmunt Trojniak  

- Radny Edward Mazur 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Radna Alicja Isalska 

- Radny Leszek Czereba 

- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w okresie 

od 28 lutego 2025 r. do 27 marca 2025 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 3 marca 2025 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą o 

samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej w Prudniku 

podjęte na XVII sesji Rady z dnia 27 lutego 2025 r., celem przekazania ich do Wojewody 

Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone na 

sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami. 

3. 28 lutego 2025 r. wpłynęło pismo z Komendy Powiatowej Policji z prośbą o dofinansowanie do 

zakupu nowego radiowozu typu SUV w wersji oznakowanej oraz doposażenia, uzbrojenia trzech 

samochodów osobowych nieoznakowanych. 

W projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2025 r. zostały 

zabezpieczone środki na ten cel wysokości 30 000,00 zł. 

4. 5 marca 2025 do wiadomości Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo od Radnego Krzysztofa 

Fejdycha informujące o wszczętej kontroli dotyczącej działań ZUK oraz ZWiK, 

5. 20 marca 2025 r. wpłynął wniosek o umożliwienie wglądu do ksiąg meldunkowych z 

miejscowości Niemysłowice od Stowarzyszenia Nowosiółczan i Późniczan. Wniosek został 

przekazany do załatwienia wg właściwości do Burmistrza Prudnika. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Zygmunt Trojniak 

- Radny Edward Mazur 

- Radny Krzysztof Fejdych 
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- Radny Grzegorz Jędrzej 

- Radca Prawny Katarzyna Staniaszek  

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

4. Przedstawienie stanowiska Starosty Prudnickiego w sprawie powodzi we wrześniu 

2024 r. (zdarzenie przy ul. Nyskiej) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak  

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Starosta Prudnicki Radosław Roszkowski 

- Radny Krzysztof Fejdych - (Ad Vocem) 

- Radny Marek Bień 

- Radny Paweł Licznar 

- Radny Mieczysław Partyczny 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/  

 

5. Omówienie zagadnień dotyczących funkcjonowania komunikacji miejskiej na terenie 

Gminy Prudnik. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak 

- Wicestarosta Janusz Siano 

- Analityk Powiatowo- Gminnego Związku Transportowego POGRANICZE 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 

- Radny Łukasz Karpowicz 

- Radny Bartosz Trytek 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

 a) 18/2025 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie montażu progu 

zwalniającego na drodze ul. Aleja Miła 

 b) 29/2025 interpelacja radnego Witolda Rygorowicza w sprawie regulacji krzewów i 

drzew w kwartale Kochanowskiego- Batorego - Tuwima 

 c) 30/2025 interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie regulacji stanu prawnego 

działki o nr 677/1 mapa obręb Niemysłowice 

 d) 32/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego dotycząca powołania 

komisji powodziowej 
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 e) 33/2025 interpelacja radnego Marka Bienia dotycząca powodów częstej zmiany 

asystentów rodziny 

 f) 35/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie możliwości 

przestawienia słupa posadowionego na drodze gminnej w sołectwie Moszczanka o nr 

198 

 g) 36/2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie usunięcia drzew 

w pasie drogi 1617 

 h) 37/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia 

możliwości bezpłatnego powieszenia baneru WOPR na terenie basenu krytego w 

Prudniku 

 i) 38/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia 

możliwości dołożenia zjeżdżalni w brodziku dla dzieci na basenie krytym w naszej 

gminie 

 j) 39/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozpatrzenia 

konieczności zatrudnienia dodatkowego nauczyciela w PP4 

 k) 40/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie wycinki 

przerośniętych tui przy przedszkolu nr 4 

 l) 41/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie zweryfikowania 

zgodności lokalizacji śmietników przy budynku siedziby TBS z obowiązującymi 

regulacjami prawnymi 

 m) 42/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie przedstawienia 

aktualnego etapu postępowania dotyczącego odbudowy rowów melioracyjnych w 

Prudniku 

 n) 43/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

mających na celu uporządkowanie zieleni w obrębie ścieżki prowadzącej do Krzyża na 

Koziej Górze 

 o) 44/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

mających na celu oczyszczenie strumieni będących dopływami do rzeki Prudnik na 

terenie naszej gminy 

 p) 49/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie wyjaśnień 

dotyczących działań podjętych podczas ostatniej akcji przeciwpowodziowej w gminie 

Prudnik 

 r) 50/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podsumowania 

działalności Straży Miejskiej za ostatni rok 

 s) 51/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

mających na celu ustalenie właściciela, nieubezpieczenie i reorganizację ruchu 

drogowego na placu przy sklepie w Niemysłowicach 

 t) 52/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia pilnych 

działań mających na celu utwardzenie i naprawę drogi dojazdowej od ul. Morcinka do 

garaży przy rzece 
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 u) 53/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie przedstawienia 

aktualnej informacji na temat sposobu oraz środków jaki urząd planuje wdrożyć lub już 

wdrożył w celu przeciwdziałania nadmiernej prędkości na drogach wiejskich 

 w) 54/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań 

zmierzających do współpracy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w 

kwestii montażu sygnalizacji świetlnej na przejściach dla pieszych przy szkole w 

Rudziczce oraz w Niemysłowicach 

 x) 55/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie montażu lustra 

drogowego przy drodze powiatowej prowadzącej z Niemysłowic do Szybowic 

 y) 56/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie przedstawienia 

szczegółowych informacji dotyczących planowanej przez TBS inwestycji w zakresie 

budowy domów jednorodzinnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak  

- radna Aneta Samotus 

- Sekretarz Marek Radom  

- Radny Edward Mazur - (Ad Vocem) 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Wiceburmistrz Wiesław Kopterski  

- Radca Prawny Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. 6 transkrypcji/ 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Zygmunt Trojniak  

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak  

- Radny Leszek Czereba 

- Radny Edward Mazur 

- Radny Grzegorz Jędrzej 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 

- Wiceburmistrz Wiesław Kopterski 

- Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek  

- Radny Mieczysław Partyczny  

/zgodnie z pkt. 7 transrypcji/ 

 

8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2024 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący rady Zygmunt Trojniak 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk: 

- Radny Paweł Licznar 

- Radny Marek Bień 

/zgodnie z pkt. 8 transkrypcji/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2024 oraz 

potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Grażyna Hołda 

NIEOBECNI (0) 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

9. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 216) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni dyskusji nie podjęli.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 216) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Grażyna Hołda 

NIEOBECNI (0) 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

10. Sprawozdanie z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni dyskusji nie podjęli.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 (druk nr 

217) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 
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11. Gospodarka finansowa 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 

218) 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Zygmunt Trojniak 

- Radny Łukasz Karpowicz 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Radny Bartosz Trytek 

- Radny Grzegorz Jędrzej 

/zgodnie z pkt. 11a transkrypcji/  

Głosowano wniosek w sprawie: 

o zamknięcie dyskusji 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (5) 

Krzysztof Fejdych, Stanisław Mięczakowski, Witold Rygorowicz, Zygmunt Trojniak, 

Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Licznar 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 218) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 
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PRZECIW (3) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Grażyna Hołda 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/196/2025 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

 b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/197/2025 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 

2028 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
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12. Gospodarowanie mieniem: 

 a) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Zygmunt Trojniak  

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Radca Prawny Katarzyna Staniaszek  

- Radny Łukasz Karpowicz 

/zgodnie z pkt. 12 a transkrypcji/  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/198/2025 uchylająca uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na 

rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

 b) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/199/2025 uchylająca uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na 

rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

 c) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
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Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/200/2025 uchylającej uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na 

rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

 d) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 

223) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 223) 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Aneta Samotus 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/201/2025 uchylająca uchwałę w 

sprawie sprzedaży nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 
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 e) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/202/2025 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

 f) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/203/2025 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

 g) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/204/2025 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

 h) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części hali 

sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części hali sportowej 

przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/205/2025 uchylająca uchwałę w 

sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

13. Podjęcie uchwał w sprawie 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 

roku (druk nr 228) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku (druk nr 

228) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/206/2025 w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Prudnik w 2025 roku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 
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 b) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach 

(druk nr 229) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- Radny Grzegorz Jędrzej 

- Mieczysław Partyczny 

- Radna Renata Heda 

- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 

- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak - (Ad Vocem) 

- Radca Prawny Katarzyna Staniaszek 

- Wiceburmistrz Wiesław Kopterski 

/zgodnie z pkt. 13 b transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Krzysztofa Fejdycha o zwiększenie stawki za udział w akcji 

strażaków ochotników 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Bartosz 

Trytek 

PRZECIW (13) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Karpowicz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 

229) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, 

Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/207/2025 w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu 

ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

 c) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Centrum Aktywności Lokalnej na 

lata 2025-2026" (druk nr 230) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Centrum Aktywności Lokalnej na lata 

2025-2026" (druk nr 230) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/208/2025 w sprawie przyjęcia 

Programu "Centrum Aktywności Lokalnej na lata 2025-2026" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 
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 d) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi (druk nr 231) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi (druk nr 231) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Hołda, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/209/2025 w sprawie przekazania 

skargi została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

 

14. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Witold Rygorowicz 

- Radna Alicja Isalska 

- Przewodniczący Zygmunt Trojniak 

- Radny Jacek Urbański 

- Radny Krzysztof Fejdych 

- radny Paweł Licznar 

- Sołtys Mariusz Wicherek 

- Wiceburmistrz Wiesław Kopterski 

- Radny Bartosz Trytek 

- Radna Aneta Samotus  

- Radny Łukasz Karpowicz 

- Radny Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 14 transkrypcji/ 
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 Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie XVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

 

Zygmunt Trojniak 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


